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RG.0002.38.2022 

Protokół  Nr XXXVIII/2022 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 28 listopada 2022 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 1003, a zakończyła o godz. 1146. 

 

Ad. I. Godz. 1003 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który powitał 

obecnych na posiedzeniu sesji. W oparciu o listę obecności i system głosowania cyfrowego 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji uczestniczyło 14 

radnych na ogólną liczbę 15 ( brak radnego Sylwestra Polanowskiego). 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 1004 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  proponowany program sesji. 

W głosowaniu  porządek obrad  bez zmian został przyjęty – 14 głosów „za” - jednogłośnie.  

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 27.10.2022r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

                 1) zmieniająca uchwałę w sprawie  ustalenia Regulaminu określającego wysokość 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym na terenie 

Gminy Radomyśl nad Sanem dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 

pracy, wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku 

mieszkaniowego,  

                2) obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa wyliczenia podatku 

rolnego na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem w 2023 roku, 
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                 3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

                 4) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

                 5) wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 855 Rzeczyca Długa, Musików, 

                 6) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na   

terenie Gminy  Radomyśl nad Sanem 

                 7) uchylająca uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Stalowowolskiego, 

                 8) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Stalowowolskiego, 

                 9) zmian w uchwale budżetowej na rok 2022, 

                10) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem na lata 

2022-2033. 

VI. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

     VII.     Zakończenie XXXVIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 1007      

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 27.10.2022r.  

znajduje się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany drogą 

mailową wszystkim radnym. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej 

www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby 

przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół z sesji Rady Gminy z dnia 27.10.2022r. zostały przyjęty bez odczytywania w głosowaniu 

– 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 1008 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz  odnosząc się do wniosków zgłoszonych na sesji Rady Gminy odbytej 

w dniu 27.10.2022r.  i na posiedzeniach Komisji Stałych przedstawił stan ich realizacji: 

Wniosek radnego Sylwestra Polanowskiego zgłoszony na sesji:  

1. Wniosek do budżetu o zaplanowanie środków finansowych na remont drogi gminnej w 

Nowinach (w załączeniu). 

Odpowiedź:  

Szacunkowy koszt wykonania remontu drogi poprzez wykonanie warstwy z kruszywa, warstwy 

wyrównawczej z masy asfaltowej oraz warstwy ścieralnej z masy asfaltowej na długości 150m to 

100 000,00 zł. Wykonanie zadania uzależnione będzie od realizacji budżetu w 2023 roku. 

Aktualnie nie ma źródeł dofinasowania  tej inwestycji z zewnątrz. 

http://www.radomysl.pl/
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Wnioski z Komisji Rewizyjnej odbytej w dniu 25 października 2022 roku 

2. Radny Julian Geneja zwrócił się o zmianę czasu  działania oświetlenia ulicznego w godzinach 

porannych proponując czas świecenia lamp od 530 do 630. 

Odpowiedź:  

Czas oświetlenia ulicznego w godzinach porannych zostanie wydłużony o 15min. 

3. Radny Grzegorz Krawiec wystąpił o naprawę nawierzchni drogi (usunięcie dziur)  na odcinku 

od stacji paliw do nowego mostu w Rzeczycy Okrągłej. 

Odpowiedź:  

Wniosek został zrealizowany. 

 

Wniosek z Komisji Oświaty i Spraw Społecznych odbytej w dniu 26 października 2022 roku 

 

4. Radny Rafał Czajkowski zwrócił się o przycięcie zakrzaczeń przy drodze Grudza - Popowice – 

Wygoda. Zakrzaczenia zasłaniają drogę, utrudniając przejazd i mijanie się pojazdów oraz 

powodują ich zarysowania. 

Odpowiedź:  

Wniosek został zrealizowany.  

 

Będąc przy głosie Wójt Gminy poinformował, że zgodnie z zawartym porozumieniem z Gminą 

Stalowa Wola realizowana jest sprzedaż i dystrybucja węgla dla mieszkańców gminy. Na podstawie 

zawartej umowy mieszkańcy gminy zakupują węgiel od Miejskiego Zakładu Komunalnego po 

preferencyjnej cenie i mogą korzystać z transportu zbiorowego, którego organizatorem jest gmina  

za pośrednictwem gminy lub dowieźć opał do gospodarstw indywidulanie. Gmina wskazała 

przedsiębiorcę, który dowozi węgiel wszystkim chętnym. Aktualnie na listę do zakupu węgla zgłosiło 

się 316 gospodarstw z naszej gminy. W trakcie zrezygnowało 15 domostw. W transporcie 

prywatnym zadeklarowało się 158, z  tego 119 gospodarstw zakupiło już węgiel. W transporcie 

zbiorowym chęć dostarczenia opału wyraziło 151 gospodarstw, z tego 94 właścicieli otrzymało już  

węgiel. Ogólne potrzeby w ramach transportu zbiorowego i prywatnego wynoszą 469 ton węgla. 

Sprzedawany węgiel pochodzący z Kolumbii  jest frakcji orzech i ekogroszek, z możliwą zwartością 

miału max. 30 %, ale posiada odpowiednie wartość grzewcze. 

Wójt powiadomił, że 25 listopada w Stalowej Woli odbyła się konferencja prasowa, podczas 

której zaprezentowano przebieg drogi ekspresowej S- 74 Opatów – Nisko opracowany przez 

Generalną Dyrekcję Dróg i Autostrad. Po odbyciu konsultacji społecznych wg aktualnej koncepcji 

przebieg trasy został zmieniony i węzeł Radomyśl jest przesunięty wzdłuż drogi wojewódzkiej w 

stronę Stalowej Woli. Jest to korzystne rozwiązanie, ponieważ duża część domostw w Rzeczycy 
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Długiej leżących na granicy  gminy Radomyśl nad Sanem  nie będzie wyburzonych, tak jak to miało 

nastąpić wg pierwotnej wersji. Jednak wg koncepcji jedno gospodarstwo będzie musiało być 

wykupione i wyburzone. Nie znana jest przyszłość drugiej zabudowanej posesji, ponieważ aktualnie 

nie wiadomo jaki pas terenu będzie wykupowany pod inwestycję. Na obecny kształt koncepcji 

projektowej przebiegu drogi i lokalizacji węzła aktualnie gmina nie ma dużego wpływu.  Jednak w 

trakcie konsultacji postulaty gminy i mieszkańców o zmianę kształtu zostały przyjęte.  

Przewodniczący Rady Gminy  Edward Wermiński odnośnie dystrybucji węgla powiedział, że  

sprzedaż węgla odbywa się sprawnie i bezproblemowo, zarówno w transporcie indywidualnym 

głównie w południowej części gminy czy w transporcie zbiorowym preferowanym w północnej jej 

części. Natomiast w kwestii przebiegu drogi S-74 potwierdził, że w Rzeczycy Długiej prowadzone 

były konsultacje z mieszkańcami. Pierwotnie zaplanowanych było 9 domów do wyburzenia, ale 

dzięki sprawnemu i skutecznemu  działaniu, złożonemu wnioskowi  władz samorządowych i 

mieszkańców udało się zmienić lokalizację drogi oraz węzła i nie dojdzie do wyburzeń większości 

domostw. Przewodniczący podkreślił jednak, że nie ma jeszcze potwierdzenia, że zostanie 

wyburzone to jedno gospodarstwo czy inne domostwa i czy w ogóle dojdzie do wyburzeń. 

Poinformował jeszcze, że w związku z planowanym przebiegiem drogi ekspresowej na terenie gminy 

powstanie kolejny most na Sanie. 

 

Ad. V/1. Godz. 1026 

Projekt uchwały Rady Gminy  w sprawie  ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek 

i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym na terenie Gminy Radomyśl 

nad Sanem dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy, wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania 

dodatku mieszkaniowego przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag i pytań do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/318/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/2. Godz. 1029 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako 

podstawa wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem w 2023 roku 

przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Wioleta Moskal. 
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P. Moskal poinformowała, że Wójt Gminy  zaproponował na 2023 rok stawkę średniej ceny skupu 

żyta w wysokości  50,00 zł, co daje kwotę podatku rolnego 125,00 zł. (50,00 zł x 2,5 q = 125,00 

zł). 

Komisja Rewizyjna oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych poparły propozycję Wójta Gminy. 

Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego zaproponowała stawkę średniej ceny skupu żyta w 

dotychczasowej wysokości 46,00 zł, co daje kwotę podatku rolnego 115,00 (46,00 zł x 2,5 q = 

115,00 zł). 

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone stawki. 

W głosowaniu za propozycją 50,00 zł. głosowało 9 radnych. 

Za propozycją 46,00 zł. głosowało 5 radnych. 

Przyjęto stawkę średniej ceny skupu żyta w wysokości 50,00 zł. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 10 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące”. 

Uchwała Nr XXXVIII/319/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/3. Godz. 1035 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

omówiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Wioleta Moskal. 

W zestawieniu stawek podatkowych od nieruchomości przyjęto następujące stawki: 

- pkt. 1 – Od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu 

na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków od 1 m kw. powierzchni: 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,77 zł. 

Dotychczasowa stawka – 0,67 zł. 

Nie zgłoszono innych propozycji. 

W głosowaniu przyjęto stawkę Wójta – 14 głosów „za”. 

- pkt. 2 – Pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi 

płynącymi jezior i zbiorników sztucznych od 1 ha powierzchni. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 5,00 zł. 

Dotychczasowa stawka – 4,75 zł. 

Nie zgłoszono innych propozycji. 

W głosowaniu przyjęto stawkę Wójta – 14 głosów „za”. 

- pkt. 3 – Pozostałych gruntów, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,25 zł. 

Dotychczasowa stawka – 0,18 zł. 
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Nie zgłoszono innych propozycji. 

W głosowaniu przyjęto stawkę Wójta – 14 głosów „za”. 

-  pkt.4 – Od gruntów niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o których mowa 

w ustawie z dnia 9 października 2015r. o rewitalizacji … 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 3,81 zł. 

Dotychczasowa stawka – 3,40 zł. 

Nie zgłoszono innych propozycji. 

W głosowaniu przyjęto stawkę Wójta – 14 głosów „za”. 

-  pkt.5 - Od budynków mieszkalnych lub ich części od 1 m kw. powierzchni użytkowej. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,50 zł. 

Dotychczasowa stawka – 0,40 zł. 

Nie zgłoszono innych propozycji. 

W głosowaniu przyjęto stawkę Wójta – 14 głosów „za”. 

- pkt.6 -  Od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie 

działalności gospod. od 1 m kw. pow. użytkowej. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 14,50 zł. 

Dotychczasowa stawka – 13,50 zł. 

Nie zgłoszono innych propozycji. 

W głosowaniu przyjęto stawkę Wójta – 14 głosów „za”. 

- pkt.7 – Od budynków zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie 

obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym od 1 m kw. powierzchni użytkowej. 

Wójt Gminy zaproponował stawkę 13,47 zł. 

Dotychczasowa stawka – 12,04 zł. 

Nie zgłoszono innych propozycji. 

W głosowaniu przyjęto stawkę Wójta – 14 głosów „za”. 

- pkt. 8 – Od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych 

w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające 

tych świadczeń od 1 m kw. powierzchni użytkowej.  

Wójt Gminy zaproponował stawkę 5,00 zł. 

Dotychczasowa stawka – 4,85 zł. 

Nie zgłoszono innych propozycji. 

W głosowaniu przyjęto stawkę Wójta – 14 głosów „za”. 

- pkt. 9 - Od pozostałych budynków (kuchnie letnie, szopy, budynki gosp., garaże) od 1 m 

kw.  w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej dział. pożytku publicznego przez 

organizacje pożytku publicznego. 
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Wójt Gminy zaproponował stawkę 4,05 zł. 

Dotychczasowa stawka – 3,45 zł. 

Komisja Rewizyjna poparła propozycję Wójta Gminy. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

zaproponowały utrzymać dotychczasową stawkę w kwocie 3,45 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone propozycje. 

Za stawką 4,05 zł. głosowało 5 radnych. 

Za stawką 3,45 zł. głosowało 8 radnych. 

Jeden radny wstrzymał się od głosu. 

Przyjęto stawkę 3,45 zł. 

- pkt. 10 – Od budowli.  

2% ich wartości. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przyjęto stawkę 2% ich wartości. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętymi  stawkami. 

Projekt uchwały wraz ze stawkami został  przyjęty w głosowaniu – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/320/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/4. Godz. 1050 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Wioleta Moskal. 

Kierownik Referatu przedstawiła obowiązujące w gminie stawki z bieżącego roku, stawki Ministra 

Finansów i propozycje Wójta na 2023 rok. 

W poszczególnych załącznikach przyjęto następujące stawki podatku od środków 

transportowych: 

1) Stawki podatku od środków transportowych na 2023 rok – samochody ciężarowe. 

- W punkcie 1 przyjęto propozycje Wójta Gminy w głosowaniu – 13 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymujący”. 

- W punkcie 2 przyjęto propozycje Wójta Gminy w głosowaniu – 13 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymujący”. 

- W punkcie 3 przyjęto propozycje Wójta Gminy w głosowaniu – 13 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymujący”. 

 

W  punkcie 4 - „ Autobusy w zależności od liczby miejsc do siedzenia poza miejscem kierowcy:  

pkt a) – „mniejszej niż 22 miejsca”  Komisja Oświaty zaproponowała stawkę 1400 zł.  

Propozycja Wójta 1450 zł. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone stawki. 

W głosowaniu za stawką 1450 zł. – głosowało 7 radnych. 

Za stawką 1400 zł. – głosowało 5 radnych. 

Dwóch radnych wstrzymało się do głosu. 

Przyjęto stawkę 1450 zł. 

 

 pkt b) – „równej lub większej niż 22 miejsca”   

Komisja Oświaty zaproponowała stawkę 1700 zł. 

Komisja Rolnictwa zaproponowała stawkę 1750 zł. 

Propozycja Wójta 1800 zł. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone stawki. 

W głosowaniu za stawką: 

- 1800 zł. głosowało 5 radnych. 

- 1750 zł. głosowało 4 radnych. 

- 1700 zł. głosowało 5 radnych. 

 

Wobec równej liczby głosów dwóch stawek Przewodniczący zarządził II głosowanie. 

Za stawką: 

- 1800 zł. głosowało 5 radnych. 

- 1700 zł. głosowało 7 radnych. 

Dwóch radnych wstrzymało się od głosu. 

Przyjęto stawkę 1700 zł. 

 

Przyjęte stawki  w punktach 1,2,3,4 stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) Załącznik nr 1 - Stawki podatku dla samochodu ciężarowego o dopuszczalnej masie 

całkowitej  równej lub wyższej niż 12 ton. 

- Dwie osie –  

W głosowaniu przyjęto propozycje stawek Wójta – 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

- Trzy osie –  

W głosowaniu przyjęto propozycje stawek Wójta – 12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący” (zwolnił 

się radny Grzegorz Krawiec). 

- Cztery osie i więcej –  

W głosowaniu przyjęto propozycje stawek Wójta – 12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

Przyjęte stawki stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
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3) Załącznik nr 2 - Stawki podatku dla ciągnika siodłowego lub balastowego, 

przystosowanych do używania łącznie z naczepą lub przyczepą o dopuszczalnej masie 

całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 12 ton. 

- Dwie osie –  

W głosowaniu przyjęto propozycje stawek Wójta – 12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

- Trzy osie i więcej –  

W głosowaniu przyjęto propozycje stawek Wójta – 12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

Przyjęte stawki stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4) Załącznik nr 3 - Stawki podatku dla przyczepy lub naczepy, które łącznie z pojazdem 

silnikowym posiadają dopuszczalną masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z 

wyjątkiem związanych wyłącznie z działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika 

podatku rolnego. 

- Jedna oś –  

W głosowaniu przyjęto propozycje stawek Wójta – 12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

- Dwie osie –  

W głosowaniu przyjęto propozycje stawek Wójta – 12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

- Trzy osie –  

W głosowaniu przyjęto propozycje stawek Wójta – 12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

Przyjęte stawki stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Projekt uchwały wraz z przyjętymi stawkami został  przyjęty w głosowaniu – 12 głosów „za”, 1 

głos „wstrzymujący”. 

Uchwała Nr XXXVIII/321/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/5. Godz. 1114 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego 

w ciągu drogi wojewódzkiej nr 855 Rzeczyca Długa, Musików przedstawiła Z – ca Wójta Gminy 

Izabela Szałaj. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził  głosowanie  nad projektem uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/322/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński wyraził niezadowolenie z nadanej nazwy tego 

przystanku. Uzasadnił to tym, że przystanek ma być zlokalizowany w Rzeczycy Długiej, a nie w 
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Musikowiu. To są dwa odrębne, różne sołectwa. Przewodniczący przyznał, że  jednak wg 

pozyskanych informacji aktualnie nie ma możliwości zmiany i nadania innej nazwy. Zwrócił się 

jednakże  z prośbą, że jeśli w przyszłości będzie możliwa zmiana nazewnictwa, to właściwa 

będzie nazwa Rzeczyca Długa „Przychody”, ponieważ taka jest potoczna nazwa tej części 

sołectwa. Przewodniczący dodał, że problematyczne sprawy nazewnictw przystanków występują 

też  w innych miejscowościach. Tak jest np. z przystankiem Antoniów – Pniów.  

Radna Marzena Garbacz zapytała czy planowane jest utwardzenie miejsc tj. położenie kostki 

przy nowych przystankach z wiatami? Mieszkańcy sygnalizują, że po opadach teren przy 

przystankach staje się grząski i błotnisty. 

Wójt odpowiedział, że będzie to zrobione w ramach współpracy z sołtysami wsi w 

miejscowościach, gdzie postawione zostały nowe wiaty przystankowe. 

 

Ad. V/6. Godz. 1122 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych na   terenie Gminy  Radomyśl nad Sanem przedstawiła Z – ca Wójta 

Gminy Izabela Szałaj. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/323/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. V/7. Godz. 1124 

Projekt uchwały Rady Gminy uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Stalowowolskiego przedstawiła Z – ca Wójta Gminy Izabela Szałaj. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/324/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. V/8. Godz. 1128 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Stalowowolskiego przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/325/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. V/9. Godz. 1132 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Olech.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku  głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady Gminy zarządził  głosowanie  nad 

projektem uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/326/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/10. Godz. 1139 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Radomyśl nad Sanem na lata 2022-2033 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Olech.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag i pytań do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/327/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI. Godz. 1144 

Sołtys sołectwa Żabno Bolesław Puka zapytał kiedy planowane jest rozpoczęcie robót 

kanalizacyjnych w Żabnie. Czy w br. przetarg będzie ogłoszony?  

Wójt Jan Pyrkosz odpowiedział, że budowa kanalizacji w Żabnie będzie zrealizowana w latach 

2023 - 2024. Prowadzona będzie w trzech etapach, ponieważ inwestycja będzie finansowana z 

trzech źródeł. Są to środki, które wpłynęły do budżetu gminy z budżetu państwa na budowę sieci 

kanalizacyjnych. Drugim źródłem dofinansowania są środki z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich do którego gmina złożyła wniosek na kwotę 5 mln. zł. Ponadto gmina otrzymała 

promesę z  programu „Polski Ład” na kwotę 5 mln. zł. Zorganizowane będą trzy przetargi, 

ponieważ każde źródło musi być oddzielnie rozliczane. W przyszłym roku przeprowadzone będą 

dwa przetargi i prawdopodobnie dwa etapy robót będzie zrealizowanych.   
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Podczas  sesji został zgłoszony pisemny wniosek o treści: 

Wniosek radnego Krzysztofa Siody:  

„Proszę o rozważenie możliwości zamontowania lustra dla posesji nr domu 11 w miejscowości 

Wola Rzeczycka przy drodze wojewódzkiej, aby ułatwić wyjazd z posesji”. 

 

Ad. VII. Godz. 1146 

Na tym zakończono obrady XXXVIII sesji Rady Gminy. 

 

 

                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                           Edward Wermiński 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 

 

 

 


